
Pani Elżbieta Kaufman-Suszko: „Czy sporządzono już sprawozdanie z realizacji 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007-2013? Jeżeli tak, chciałabym 

zapoznać się z takim sprawozdaniem i dowiedzieć się, co się udało, a co nie.” 

 


